
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Mandag den 17. april 2023 kl. 17.30 – 20.30 

 

Mødeindkaldelse Dato: 17-04-2023 Tid: 17.30-20.30 

Mødested Lundehusskolen - hovedbygningen 1. sal  

Medbring 
 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Forældrerepræsentanter:  

• Kristina Helene Werner Andersen  

• Lone Buch  

• Nina Boelslund Nielsen (KKFO-repræsentant) 

• Malene Rasmussen  

• Karen Mette Fog Pedersen  

• Caroline Raun Hansen  

• Mette Dissing Sandahl 

• Kasper Victhor Robin Webster (suppleant) 
Medarbejderrepræsentanter:  

• Stine Louise Dath Pradella (Pædagog - Lundehuset) 

• Lars Laursen (Lærer - Lundehusskolen) 
Elevrådsrepræsentanter:  

• Alma,  

Tilstede:   

Afbud: Nina, Lone, Mette, elevrådet 

Ikke meldt afbud:  

Referent  Bodil 

Indbudte   

Kopi til 
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.30 - 17.35  1. Godkendelse af dagsorden og referat.   Godkendelse   Nina 

17.35 - 17.45 2. Nyt fra elevrådet  Orientering  Eleverne 

Referat af 
orienteringen 

Mødeleder: Karen Mette Ordstyrer: Lars 
Temaet tilsyn bliver udskudt.  
Nina sender en mail ud angående årsmødet, hvor man kan skrive sig på det emne, 
man gerne vil stå for. 
I forhold til referat fra det sidste møde. Vi tilføjer i referaterne fra februar og marts at 
det ikke længere er aktuelt med en sammenlægning på nuværende 2. årgang 
 

 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

17.45 - 18.15 5. Regnskab 2022 og budget 2023  Drøftelse og 

godkendelse  

Kim 

Baggrund Som en del af skolebestyrelsen tilsyn skal budgettet godkendes  

Formål At godkende budgettet for 2023 

Bilag ”Lundehusskolen regnskab 2022”, ”Budget 2023” og ”Handleplan” 

Referat af 

drøftelse  

Regnskabet 

Regnskabet blev gennemgået 

Der er som udgangspunkt vandtætte skodder imellem almen, special og KKFO, 

men der kan være situationer, hvor man aftaler, at der bliver flyttet midler imellem 

de tre afdelinger. I Lundehuset får man økonomi pr barn, i almendelen er det pr 

klasse. 

Almendelen har oparbejdet et underskud på ca. 1.400.000 kr.  

Den største årsag til underskuddet er et fald i elevtallet. Derudover er der også 

enkelte langtidssygemeldinger. I almendelen fylder vikarudgifterne meget. Nogle af 

vikarudgifterne går til at dække støttetilbud til enkelte elever. På bagkant af corona 

har vi yderligere haft flere sygemeldinger. Skolen arbejder med at nedbringe 

vikarbudgettet 

Skolebestyrelsen er opmærksom på at følge op på skolens økonomi. SB 

efterspørger et mere uddybende overblik over vikarudgifterne.  
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Skolen ser ikke arbejdsrelateret sygefravær i almendelen, men der er generelt flere 

sygemeldinger på bagkant af corona. I Lundehuset er der en større 

personaleomsætning – hvor der er iværksat et forløb med arbejdsmiljø København.  

 

Budgettet 

Budgettet blev gennemgået. Der bliver spurgt ind til om linjerne er en merudgift. 

Linjerne er en investering og en merudgift. Skolen skal gøre sig attraktive for at 

tiltrække flere elever. Udgifterne til de forskellige linjer varierer. Der er planlagt en 

evaluering i næste skoleår. 

 

Lønudgifter er den største post på skolen, og den man hovedsaligt kan styre 

økonomien efter.  

 

Handleplanen 

Handleplanen blev gennemgået. Der kan ikke indhentes så meget i 23, derfor vil de 

største besparelser ligge i 24.  

Der bliver spurgt ind til, om vi kan få eftergivet dele af underskuddet. Det er ikke 

realistisk. 

Vi arbejder fortløbende med at tiltrække flere elever, og hvordan vi kan fastholde 

dem igennem hele deres skoleforløb 

 

Kim undersøger et spørgsmål, der blev stillet til et af beløbene på handleplanen.  

 

 

 

 

Tidspunkt  Emne  

18.30 - 18.50 PAUSE  

 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

18.15 - 18.30 3. Forberede årsmøde lørdag den 3. juni kl. 9-10, 
herunder bestyrelsens beretning  

Drøftelse og evt. 
godkendelse  

 Kim & 
Nina 

Baggrund Bestyrelse årsmøde er rykket til skolelørdagen, så vi holder møde med forældrene, 

mens børnene gør klar til sommerfest. Bestyrelsens beretning er et punkt til 

skolebestyrelsens årsmøde i juni, og der er tradition for at fordele emnerne blandt 

bestyrelsesmedlemmerne. 

Formål  

Bilag  

Referat af 
drøftelse  

Nina sender en mail ud til SB-medlemmer.  

SB står for en bod til skolelørdag, for at være synlige og få mulighed for at fortælle 

om SB´s arbejde. 

 

Tidspunkt  Emne   Form  Ansvarlig  

18.50 - 19.15 4. Evaluering af skolens traditioner Drøftelse  Kim 

Baggrund Til at styrke skolens identitet efterspurgte og pegede forældre og personale på, at 

skolen skulle have nogle faste traditioner. Traditionerne har nu eksisteret i nogle år 

og vi skal evaluere og forholde os til dem.   

Formål At evaluere skolens traditioner og forholde os til, om de fungerer efter hensigten.  

Bilag ”Skoleaktiviteter-traditioner 2022-2023” 

Referat af 
drøftelse  

Traditioner vil også blive drøftet på et dialogmøde. 
Medarbejdernes dag skal tilføjes på oversigten 
Nogle af traditionerne kan evt placeres anderledes – og i et kortere tidsrum.  
Lundehuset fortæller, at deres elever er glade for, at der er en stor variation i 
traditionerne. 
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Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

19.15 - 19.30 Tilsyn Drøftelse   Nina 

Baggrund Vi har nogle principper og flere er på vej. Derfor skal bestyrelsen forholde sig til, 

hvordan man vil føre tilsyn med principperne.  

Formål Drøftelse af, hvordan bestyrelsen generelt vil føre tilsyn 

Bilag  

Referat af 

drøftelse  

Punktet er udskudt til at andet bestyrelsesmøde.  

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

19.30 - 20.00  Principper for skolens arbejde med elevernes 

udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber  

Drøftelse  Kim & 
Lars 

Baggrund Pba. af fra kontaktforældre- og personalemøder, er der udarbejdet et forslag til 
principper for skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale 
fællesskaber 

Formål Forholde sig til forslaget for principper 

Bilag Eftersendes  

Referat af 
drøftelsen  

I forhold til arbejdsarket. Der er generelt en bekymring for, om der bliver lagt for 

stort et ansvar hos forældrene i forhold til den sociale trivsel i klasserne.  

Der skal tilføjes til konflikttrappens første trin, at personalet også skal orienteres. 

Der var ikke yderligere input og tilføjelser 
Der bliver udarbejdet et samlet udkast. 

 

 

Tidspunkt 
20.00 - 20.15 

8. Orientering fra:  

• medarbejdere  

• forperson og øvrige bestyrelsesmedlemmer 

• ledelsen  

Referat af 
orienteringen 

I udskolingen er udetilladelsen fra 7. klasse blevet drøftet. Det er drøftet om 
eleverne er modne nok til at tage det nødvendige ansvar i forhold til at have 
udeordning. Nogle elever kommer for sent efter pausen, og der er elever der går 
hjem og er på deres mobil. Drøftelsen går også på, at vi ønsker at understøtte 
fællesskabet blandt eleverne.  
Der bliver spurgt ind til, hvorvidt vi kan oprette en snackbod.  
Skolebestyrelsen bakker op om at inddrage udeordningen for kommende 7. årgang, 
men med et stort fokus på, hvilke tilbud vi kan give eleverne i pauserne – herunder 
også en stillezone. Hvis det bliver endeligt besluttes, skal forældre og elever 
orienteres inden sommerferien. Udskolingen vil gå videre med drøftelsen 
 
Hvordan kan vi sikre, at vi får fulgt op de forskellige tiltag /retningslinjer vi arbejder 
med. Forslag om at vi en gang i kvartalet følger op på de igangsatte ting. 
 
Vi får overført en ny ukrainsk klasse pr 1. maj.  
 

 

Tidspunkt  Emne  Form  Ansvarlig  

20.15 - 20.25 9. Henvendelse fra forældre   Orientering   

Der bliver efterspurgt, at vi ser på, hvornår forældremøderne er placeret. Kan vi evt 
rykke forældremøderne i foråret frem til januar -februar, sådan at der ikke går for 
lang tid imellem de to forældremøder, og sådan at det er nemmere at følge op på 
evt. aftaler.  
 
Skolebestyrelsen giver carte blanche til at traditionerne bliver justeret på baggrund 
af personalets tilbagemeldinger.  
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Referat af 
orienteringen 

Info omkring lejrskoler 
 

 

Tidspunkt  Emne  

20.25 - 20.30 10. Eventuelt: -  
Skal skolen have nogle principper for, hvordan vi forholder os, når der sker nogle 
store skelsættende hændelser 
Et ønske om at drøfte skærmpolitik  
 

11. Punkter til kommende møder: 
På det næste møde skal vi tage endelig stilling til inddragelse af udeordning for 
kommende 7. klasse 

• Valg af ordstyrer og mødeleder- Stine er ordstyrer, Karen Mette er 
mødeleder 

• Opfølgning på eventuelt fra sidste SB-møde 
 

 


